
RONDVRAAG RGW 20-2-2017 
Geachte dames en heren, 
  
Inmiddels zijn er voor de vergadering van maandag a.s. twee rondvragen aangemeld: 
  
D66/VVD 
Op 9 september 2016 lanceerde de Provincie Utrecht op de website de actie wonen boven drinkwater. 
Tijdens ons werkbezoek op 6 februari 2017 bij Vitens bleek ons dat dit onvoldoende bekendheid heeft. 
Is dit ook uw indruk? Wat gaan wij doen om onze inwoners en bedrijven hier meer bewust van te 
maken ? 

VVD 
Tijdens de Statenvergadering van december 2015 is het initiatiefvoorstel behandeld over uitvoering 
van glasvezel in het buitengebied. Momenteel vindt vertraging plaats bij de uitvoering in De Ronde 
Venen. Is het College hiermee bekend en wat kan daar aan worden gedaan? 
De aanleiding is het ontbreken van snel internet nabij Station Abcoude. Een aantrekkelijke 
vestigingsplaats voor internationale bedrijven. Zij komen hier niet naar toe omdat het Internet veel te 
traag is. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Ruud Poort 

 


